

Der indkaldes til:

Bestyrelsesmøde i Jelling Lokalråd *Referat*

Onsdag den 5. marts 2014, kl. 19.00 i Byens Hus.

Til stede: Bjarne, Betty, Søren, Irene, Ib og Lise

Afbud: Herle

Dagsorden.

- 1. Valg af mødeleder og referent. *Ib mødeleder, Lise referent***
- 2. Opsamling fra samarbejdsrådet med Vejle kommune omkring Midtbyplanen.**
Se tidligere fremsendt referat fra Lise.
Bjarne sender videre (med smårettelser)
- 3. Status på hjemmesiden.**
Oplæg fra Herle og Betty. *Mogens Christensen er i gang med at guide Herle og Betty vider.*
- 4. Planlægning af generalforsamlingen den 23/4 2014.**
Se vedhæftede køreplan. *Betty og Lise gennemgik papirerne, små justeringer*
Jørgen Juul foreslås som dirigent, Søren spørger ham. Hvis han ikke kan, så vil Lise spørge Henrik Werge
Alle foreninger skal kontaktes, også Østerbydammens Venner.
Betty/lise formulerer pressemeddelelsetil ugeavis og VAF, der opfordrer specielt nye foreninger til at Deltage i generalforsamlingen. Sendes også på infokanalen
HanneBasse og Jørgen Juul spørges (Søren) om de vil fortsætte som revisor/revisorsuppleant
Referent på generalforsamlingen er Irene
Irene sørger for blyanter
Betty sender de dokumenter der skal mangfoldiggøres til Søren (vedtægter, stemmesedler m.m.)
Herle opfordres til at give besked om kaffe/småkager til generalforsamlingen
Regnskabet indgår i formandens beretning
Hvis der ikke kommer tilbagemeldinger fra foreningerne om, hvem De har udpeget til repræsentantskabet, bør der rykkes.
Stemmetællere udpeges – om nødvendigt – på generalforsamlingen
Vigtigt at have "Forretningsordenen" med, hvis der holdes konstituerende møde lige efter generalforsamlingen.
Vigtigt at orientere om, at medlemmer af Jelling Lokalråd ikke må sidde i byrådet samtidig
- 5. Opsamling fra mødet / drøftelse af referat, trafik & skiltegruppen 16/1 14.**
Se tidligere fremsendt referat fra Ib.
Det hele strander på pengemangel.
Bjarne orienterer om, at kommunen har lavet nye ruteplaner for turistbusser, men glemt at spørge Lokalråd/Handelstandsforening. Bjarne kontakter Kommunen om dette.
- 6. Kommuneplan 2013 – 2025.**
Opsamling omkring den vedtagne plan.

Bjarne undersøger, om der stadig er mulighed for at gøre indsigelse mod ordlyden. Bjarne formulerer en pressemeddelelse, hvor ordlyden gøres offentlig, og vores indsigelse er med.

7. Opsamling omkring vores åbne brev til Vejle kommune omkring manglende skiltning på Monumentområdet.

Der er bevilget 200.000 kr. til infoskiltning på Monumentområdet

8. Opsamling omkring vores åbne brev til Vejle kommune omkring baneføringen.

Diskuteres stadig politisk

9. Lokalråd i Hvejsel.

Bjarne tager kontakt til Eigil Kristensen.

10. Nyt fra arbejdsgrupperne?

Herunder drøftelse af opstart af "torvegruppe".

Bløde trafikanter må bruge et mindre beløb på foto-udstilling i Byens Hus. Evt. reklamespot diskuteres senere.

*Torvegruppen skal etableres. Søren og Lise skriver forslag til pressemeddelelse og annonce
Første møde i torvegruppen den 27. marts kl. 19.30 (Søren undersøger, om Byens hus er ledigt, ellers den 25. marts) annoncen skal i i uge 12.*

11. evt.

Årsmøde i Lokalrådene: Betty og søren deltager (2. april kl. 17.30 til 21)

Næste møde: torsdag den 10. april kl. 19 til 21 i byens hus (Søren undersøger om det er ledigt)

Pkt. 1. Prioritering af opgaver i Jelling Midtby (Lokalrådets prioriteringsbilag fra august og Teknik og Milljø's prioriteringsforslag fra sidste møde)

Pkt. 2. Opsamling på forberedelse til generalforsamling

Pkt. 3 evt.

Evt. afbud på mail@jellinglokalraad.dk

p.b.v.

Bjarne

